



Make the world your workplace

Join the Trade Commissioner Service

Foreign Affairs and International Trade Canada will launch a recruitment campaign in January 2007 for candidates interested in joining Canada's public service as trade commissioners and foreign service officers.

As a trade commissioner, you will provide advice to your Canadian clients on doing business in a complex and rapidly changing global marketplace.

You will contribute to Canadian prosperity by:

- Advancing Canadian trade and economic interests around the world;
- Increasing Canada's global competitiveness;
- Promoting the export of goods and services in foreign markets;
- Negotiating and administering trade agreements;
- Attracting foreign investment into Canada and facilitating strategic Canadian investment abroad; and
- Promoting the capacity of Canada's science and technology sector.

As a trade commissioner, you will be first and foremost a relationship builder. You must be able to adapt to ever-changing cultural, economic and technological environments. You must also be client-service oriented, a self-starter, and demonstrate the initiative to seek out new contacts as well as market and sector intelligence.

To join our team, apply online
by **January 25, 2007** at
www.international.gc.ca

**POST-SECONDARY
RECRUITMENT CAMPAIGN:
UNTIL JANUARY 25, 2007**



Anouk Bergeron-Laliberté, Trade Commissioner
Montreal, Quebec



Foreign Affairs and
International Trade Canada

Affaires étrangères et
Commerce international Canada

Canada



Faites du monde votre lieu de travail

Joignez-vous au Service des délégués commerciaux

Affaires étrangères et Commerce international Canada lancera, en janvier 2007, une campagne de recrutement de candidats intéressés à se joindre à la fonction publique canadienne en tant que délégués commerciaux et agents du Service extérieur.

En tant que délégué(e) commercial(e), vous conseillerez vos clients canadiens sur la façon de faire des affaires dans un marché mondial complexe et en rapide évolution.

Vous contribuerez à la prospérité du Canada en :

- servant les intérêts économiques et commerciaux du Canada dans le monde entier;
- augmentant la compétitivité du Canada à l'échelle mondiale;
- faisant la promotion de l'exportation des produits et des services sur les marchés étrangers;
- négociant et en administrant les accords commerciaux;
- attirant l'investissement étranger au Canada et en facilitant l'investissement canadien stratégique à l'étranger;
- faisant connaître le potentiel du secteur scientifique et technologique du Canada.

En tant que délégué(e) commercial(e), vous vous occuperez d'abord et avant tout d'établir des relations. Vous devrez être en mesure de vous adapter aux milieux culturels, économiques et technologiques en évolution constante. Il vous faudra également avoir le souci du service à la clientèle et faire preuve d'initiative en cherchant de nouveaux contacts ainsi que des renseignements sur les marchés et les secteurs.

Pour vous joindre à notre équipe, envoyez votre candidature en ligne d'ici le 25 janvier 2007 à www.international.gc.ca

Anouk Bergeron-Laliberté, déléguée commerciale
Montréal (Québec)

**CAMPAGNE DE RECRUTEMENT
POSTSECONDAIRE :
JUSQU'AU 25 JANVIER 2007**



Affaires étrangères et
Commerce international Canada

Foreign Affairs and
International Trade Canada

Canada